
2016D39074 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Binnenlandse Zaken, belast met het voorbe-
reidend onderzoek van dit voorstel van wet, heeft de eer verslag uit te 
brengen in de vorm van een lijst van vragen met de daarop gegeven 
antwoorden. De vragen zijn op 14 oktober 2016 voorgelegd aan de 
Minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties. 

De voorzitter van de commissie,
Pia Dijkstra 

Adjunct-griffier van de commissie,
Hendrickx 
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Nr. Vraag 

1 Hoe kunt u met minder budget toch de doelen realiseren? 
2 Krijgen de Stichting school en veiligheid, ABC, Diversion of andere 

gelijksoortige organisaties structurele en/of projectsubsidies? Zo 
ja, onder welk artikel is dit te vinden in de begroting? Kunt u 
aangeven hoeveel geld ze van het Ministerie van Binnenlandse 
Zaken en Koninkrijksrelaties krijgen en waar dit voor bedoeld is? 

3 Kunt u een overzicht geven van alle subsidies en/of financiële 
bijdragen die gericht zijn op diversiteitsonderwerpen of anti-
discriminatie programma’s in het onderwijs? 

4 Kunt u een overzicht geven van alle subsidies en/of financiële 
bijdragen die gericht zijn op de ontwikkeling van burgerschapson-
derwijs of onderwijs gericht op het tegengaan van discriminatie en 
waar dit specifiek voor bestemd is? 

5 Kan een overzicht gegeven worden van waar de budgetflexibiliteit 
zit? Welke middelen zijn juridisch verplicht en met welke middelen 
is er nog een alternatieve aanwending mogelijk? 

6 Hoe en wanneer wordt sociaal ondernemerschap in het beleid 
betrokken? 

7 Hoeveel gemeenten leggen adresbezoeken af om adresgegevens 
te checken? Is dit slechts een deel van de gemeenten, of doen ze 
dit allemaal? 

8 Zijn politieke partijen ook betrokken bij het programma «Verster-
king aanzien en aantrekkelijkheid van het politieke ambt»? 

9 Welke «hinderende regels» hebben een hoge prioriteit om 
opgeruimd te worden om de lokale democratie ruim baan te 
kunnen geven? 

10 Op welke wijze worden bij het sluiten van City Deals sociale 
ondernemingen betrokken? 

11 Wat is de stand van zaken met betrekking tot het wetsvoorstel 
uitbreiding personele reikwijdte WNT (Wet Normering Topinko-
mens; WNT-3)? 

12 Hoe verplichtend zijn de afspraken in de Generieke Digitale 
Infrastructuur (GDI) voor de individuele gemeenten? 

13 Welke private partijen zullen gebruik gaan maken van de GDI? 
14 Welke overheden gaan geen gebruik maken van de GDI? 
15 Wat wordt bedoeld met de zin «daarom [wordt] geregeld dat 

burgers en bedrijven aanvragen van bijvoorbeeld een vergunning 
digitaal bij de overheid kunnen indienen indien dat ook schriftelijk 
kan»«? 

16 Is het waar dat de gefaseerde uitrol van nieuwe inlogmethoden, 
conform de brief van 25 augustus 2016, toch pas eind 2017 zal 
plaatsvinden? Betreft het nu uit te rollen deel alleen de pilots? 

17 Wat zijn de concrete resultaten tot nu toe van de nationale open 
data agenda? Hoeveel middelen zijn hiervoor beschikbaar? 

18 Op grond waarvan kan worden geconstateerd dat het werkelijke 
aantal spionageaanvallen op Nederlandse overheidsinstellingen 
veel hoger is dan het aantal dat wordt opgemerkt? 

19 Wat moet worden verstaan onder «preventie na digitale aanval-
len»? Moet preventie niet plaatsvinden vóór digitale aanvallen? 

20 Wanneer komt de regering met de reactie op het rapport De 
economische en maatschappelijke noodzaak van meer Cyber 
Security – Nederland Digitaal droge voeten? 

21 Waarvoor is het bedrag bestemd dat in 2017 is geraamd voor de 
implementatie van de nieuwe Wet op de inlichtingen- en 
veiligheidsdiensten? 

22 Waaruit blijkt dat de Minister op het terrein van decentralisaties 
«een krachtig beleid gericht op de bewerkstelliging van voldoende 
uitvoeringskracht bij met name de gemeenten» uitvoert? 
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23 Leidt de aanpak van het gebruik van geweld en intimidatie tegen 
politieke ambtsdragers tot inzet van extra middelen? Zo ja, onder 
welk artikel is dit opgenomen? 

24 Wanneer zal de volgende overall rapportage Sociaal Domein 
beschikbaar zijn, nu het zeer wenselijk is deze vóór de Verantwoor-
dingsdag in 2017 beschikbaar te hebben? 

25 Welke stappen gaat de Minister zetten in het op orde brengen van 
de verantwoordingen in het sociaal domein? 

26 Welke afspraken gaat de Minister maken om het aantal niet-
goedkeurende verklaringen bij gemeenten tot een minimum te 
beperken? 

27 Welke acties gaat de Minister ondernemen, zodat de Overall 
monitor voldoet aan de door de Kamer gestelde eisen? 

28 Welke «verdeeltechnische redenen» kunnen beletten dat de 
budgetten ten behoeve van het sociaal domein in 2018 worden 
overgeheveld naar de algemene uitkering? 

29 Welke knelpunten worden in de praktijk ervaren bij de decentralisa-
ties in het sociaal domein? 

30 Welke van de economische opgaven moeten volgens de regering 
in eerste instantie op regionaal niveau worden aangepakt? 

31 Uit welke post wordt een eventueel referendum gefinancierd, nu 
op het overzicht van budgettaire gevolgen van het beleid € 0,– is 
opgenomen voor raadgevende referenda? 

32 Wat betekent het meerjarig visiedocument van de AIVD voor de 
bekostigingssystematiek van de veiligheidsdienst? 

33 Wat wordt de taakomschrijving van de gezamenlijke unit Veilig-
heidsonderzoeken van de AIVD en Militaire Inlichtingen- en 
veiligheidsdienst (MIVD)? 

34 Hoe komt de bescherming van de rechten van burgers tegen 
ongewenste aspecten van digitalisering tot uiting in het beleid? 

35 Op welke wijze wordt gemeten of de doelen van artikel 6, veilige 
digitale voorzieningen voor efficiënt dienstverlening aan de burger, 
door de inzet van het eID-stelsel en e-overheidsvoorzieningen 
gehaald worden? 

36 Op welke wijze wordt gemeten of de ontwikkeling van voorzienin-
gen op het ICT-gebied voldoende aansluit op de behoeften van 
degenen die minder of niet digivaardig zijn? 

37 Op welke manier worden lagere overheden ondersteund in het 
uitvoeren van de BRP? 

38 Wat is de oorzaak van het feit dat ten opzichte van 2017 op artikel 
6.1, 6.2, 6.3 en 6.5 (budgettaire gevolgen van beleid) de bedragen 
in 2018 met ongeveer 40–50% dalen? Hoe kunt u met minder 
budget toch de doelen realiseren? 

39 Waarom gaat de bijdrage voor beleid BRP en reisdocumenten in 
2017 naar nul, terwijl het project uitloopt? 

40 Waarom gaat het budget voor aanpak fraudebestrijding Logius 
naar nul? 

41 Waarom gaat het budget voor ontwikkeling van 
e-overheidsvoorzieningen na 2017 fors omlaag, terwijl de uitrol eID 
pas in 2018 start? 

42 Welk bedrag wordt gealloceerd aan de uitrol van de eID-
voorzieningen? 

43 Hoe komt het credo «digitaliseren met verstand» in het beleid tot 
uiting? 

44 Op welke wijze wordt de integrale benadering van informatieveilig-
heid gewaarborgd, als iedere organisatie zelf verantwoordelijk is 
voor deze informatieveiligheid? 

45 Hoe is het bedrag van € 15,4 mln. voor uitrol van middelen en 
ontwikkeling van eID opgebouwd? 

46 Is de Baseline Informatiebeveiliging inmiddels volledig 
geïmplementeerd? 
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47 Hoeveel gemeentes werken inmiddels met ENSIA («Eenduidige 
Normatiek Single Information Audit»)? 

48 Welke aanvullende maatregelen zijn getroffen om te voorkomen 
dat er in de keten ruimte wordt gelaten voor het plegen van fraude 
en het niet juist gebruiken van persoonsgegevens? 

49 Hoe wordt gemeten of de overheid voldoende en goed gekwalifi-
ceerde, integere medewerkers en politieke ambtsdragers heeft 
tegen verantwoorde kosten? 

50 Waarom worden de uitgaven op artikel 7.1 voor het programma 
Veilige Publieke Taak in 2017 teruggebracht tot 0, en de zorg voor 
politieke ambtsdragers verminderd? 

51 Wat moet worden verstaan onder «de mensen achter de politiek»? 
52 Waarom gaat het budget ICT voor het kerndepartement in 2017 

naar nul? 
53 Wat is de reden van de sterke vermindering van apparaatsuitga-

ven? 
54 Waarom is de post Koninklijk Paleis Amsterdam vanaf 2018 op € 0 

gesteld? 
55 Wat is de doelstelling van de Digicommissaris? Is deze doelstelling 

behaald en zo ja, op welke wijze? 
56 Waarom bedraagt de inhuur bij de Rijksdienst voor Identiteitsgege-

vens (RvIG) 25 procent van de totale personeelskosten? 
57 Wat heeft het overleg binnen het Bestuurlijk overleg Financiële 

verhoudingen tot nu toe opgeleverd over het tegengaan van 
overschrijdingen door gemeenten van de macronorm voor de 
OZB?
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